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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu przy Radzie Gminy Korycin w dziewiątej 

kadencji, odbytego dnia 7 listopada 2024 roku (czwartek) w godzinach 13.00 – 14.30 w 

siedzibie Urzędu Gminy Korycin przy ulicy Knyszyńskiej 2a 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji Gospodarki i Budżetu w osobach: 

1. Pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji 

2. Pan Kazimierz Urban – Członek Komisji 

3. Pani Julita Wasilewska – Członek Komisji 

4. Pan Marek Gołkowski – Członek Komisji 

5. Pan Krzysztof Tołoczko – Członek Komisji 

6. Pani Joanna Zdanewicz – Członek Komisji 

7. Pani Inga Kimborowicz – Członek Komisji 

8. Pani Emilia Lengiewicz – Członek Komisji 

zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Krzysztof Mróz – pełniący funkcję Wójta Gminy 

2. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3. Pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4. Pani Iwona Chwiećko – Radna Gminy  

5. Pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

Posiedzenie otworzyła pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji, serdecznie 

witając członków Komisji oraz przybyłych gości. W momencie otwarcia posiedzenia w 

obradach uczestniczyło 5 członków. Następnie przedstawiła proponowaną tematykę 

dzisiejszego posiedzenia, która przedstawia się następująco: 

1. Zapoznanie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 

października 2024 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok. 

2. Zapoznanie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 

października 2024 r. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 

średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2024 

roku, jako podstawy przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy 

Korycin na 2025 rok. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał Rady, które będą przedmiotem obrad VIII Sesji 

Rady Gminy Korycin w dniu 8 października 2024 roku i wydanie opinii w tej sprawie. 

4. Inne bieżące sprawy. 

5. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad.1)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia Komisja zapoznała 

się z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 października 2024 r. w 

sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy wyjaśnił ile będzie wynosił podatek rolny po przyjęciu ww. średniej ceny 

skupu żyta i jak to wygląda w stosunku do roku ubiegłego.  

Ad.2)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia Komisja zapoznała 

się z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 października 2024 r. w 

sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej 

przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2024 roku, jako podstawy przyjmowanej do 

obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy ponownie wyjaśnił ile będzie wynosił podatek leśny po przyjęciu ww. średniej 

ceny drewna i jak to wygląda w stosunku do roku ubiegłego. 

Ad.3)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia pani 

przewodnicząca poinformowała, że Komisja zapozna się z projektami uchwał Rady i 

komunikatów Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, które będą przedmiotem obrad Sesji 

Rady Gminy Korycin w dniu 8 listopada 2024 roku.  

Projekty uchwał i komunikatów, z którymi członkowie Komisji zapoznali się na dzisiejszym 

posiedzeniu:  

1) W sprawie przyjęcia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą 

do ustalenia podatku rolnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok. 

W czasie dyskusji i głosowania w posiedzeniu udział brało 5 członków Komisji. Pan Marek 

Gołkowski oraz panie Inga Kimborowicz i Emilia Lengiewicz nie dotarli na czas.  

Obecni na Sali członkowie Komisji po wcześniejszym wysłuchaniu Skarbnika i zapoznaniu się 

z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 października 2024 r. w 

sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok przeszli do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. Za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie 

ww. projektu głosowało 5 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

2) W sprawie przyjęcia średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2024 roku, jako 

podstawy przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy Korycin na 

2025 rok. 

W czasie dyskusji i głosowania w posiedzeniu udział brało 5 członków Komisji. Pan Marek 

Gołkowski oraz panie Inga Kimborowicz i Emilia Lengiewicz nie dotarli na czas.  

Obecni na Sali członkowie Komisji po wcześniejszym wysłuchaniu Skarbnika i zapoznaniu się 

z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu statystycznego z dnia 18 października 2024 r. w 

sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok przeszli do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. Za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie 

ww. projektu głosowało 5 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dołączył Pan Marek Golkowski. 

3) W sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Koryn. 

W czasie dyskusji i głosowania w posiedzeniu udział brało 6 członków Komisji. Panie Inga 

Kimborowicz i Emilia Lengiewicz nie dotarły na czas. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że konieczność przyjęcia rezygnacji wynika z objęcia funkcji 

Przewodniczącej Rady przez Panią Emilię Lengiewicz. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie 

omówionego projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 6 członków Komisji. Za 

wydaniem pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu głosowało 6 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

4) W sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Gminy Koryn. 

W czasie dyskusji i głosowania w posiedzeniu udział brało 6 członków Komisji. Panie 

Inga Kimborowicz i Emilia Lengiewicz nie dotarły na czas. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie 

omówionego projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 6 członków Komisji. Za 

wydaniem pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu głosowało 6 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dołączyły panie Inga Kimborowicz i Emilia Lengiewicz. 

5) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

W pełnym składzie Komisji jej członkowie rozpoczęli ponowną dyskusję dot. wszystkich 

stawek podatku.  

Radna Inga Kimborowicz wyraziła brak poparcia do przegłosowanych wcześniej stawek 

średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego 

na obszarze Gminy Korycin na 2025 rok. Stwierdziła, że nieznaczna obniżka w stosunku do 

roku ubiegłego nie wyrówna strat rolników poniesionych w związku z suszą. Podejmowana 

dzisiaj średnia cena nie odzwierciedla stanu rzeczywistego. Podkreśliła, że należy zasięgnąć 

opinii Podlaskiej Izby Rolniczej i nieznacznie obniżyć tą stawkę. 

Radna Iwona Chwiećko stwierdziła, że pozostawienie podatków od nieruchomości na poziomie 

roku ubiegłego w jakiś sposób zrekompensuje wszystkim mieszkańcom tę stawkę. 

Przypomniała, że musimy pamiętać o inwestycjach i innych zobowiązaniach, dlatego uważa, 

że ta propozycja jest rozsądna. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 8 członków Komisji. Przeciw 

wydaniu pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu głosowało 8 radnych, głosów za i 

wstrzymujących się nie było. 
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Komisja jednogłośnie zaproponowała pozostawienie stawek podatku od nieruchomości 

na 2025 r. na poziomie roku 2024.  

Ad.2)  Skarbnik Gminy opowiedział o postępach inwestycji gminnych. 

Ad.3)  Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu w 

dniu 7 listopada 2024 roku posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

 

Protokołowała:                                                            Przewodnicząca Komisji 

Urszula Wynimko         Gospodarki i Budżetu 

                        Agnieszka Ciuchna 

      

       

                       

 


